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Bewonersgroep Grachten9+ 
 

 

Beste buurtgenoten, 

Wij, Carla Hoffschulte en Jeroen van der Hulst, wonen beiden in het gebied ook wel bekend als de 9 

straatjes; ruim genomen wordt dat begrensd door de Leidsegracht en de Raadhuisstraat, de 

Spuistraat en de Zuid Jordaan. Eerder hebben we al eens een bijeenkomst georganiseerd over de 

snelheid waarmee zich veranderingen in onze buurt aandienen, veranderingen die het wezen en de 

kwaliteit van dit gebied dreigen aan te tasten. Inmiddels is gebleken dat we daar bepaald niet alleen 

in staan. Op steeds meer plekken werden initiatieven ondernomen om hierover na te denken en 

hiervoor aandacht te vragen van de gemeente. Ook de gemeente realiseert zich dat als de trend van 

snelle en eenzijdige groei van toerisme en vermaak zich voortzet, het niet vanzelfsprekend is dat de 

stad en vooral het centrum goed leefbaar en plezierig om te bezoeken blijft.  

Wij gaan hier niet in op de verschillende aspecten van deze ontwikkeling; daarover is al voldoende 

gepubliceerd in onder andere Het Parool en door de Vereniging Vrienden van de Amsterdamse 

Binnenstad, om maar twee bronnen te noemen. Ook (ons) Stadsdorp Grachten en Straatjes heeft 

hier al eens een bijeenkomst over georganiseerd. Het gaat ons nu om een organisatorische 

ontwikkeling en een initiatief dat we hieronder kort toelichten. 

 

Wij-Amsterdam 

In verschillende buurten bestaan bewonersgroepen die zich met deze problematiek van verstoring 

van de balans tussen wonen, werken en recreëren bezighouden. Daarbij kan het gaan om overlast 

door lawaai, maar ook om misbruik van woningen voor toeristenverhuur.  

Een aantal van deze groepen heeft een platform opgericht, Wij-Amsterdam geheten, met een 

speelse verwijzing naar het ‘logo’ I Amsterdam dat we allemaal kennen. ‘Wij’ staat hier voor onze 

stad waar wij bewoners prettig willen wonen, soms werken en natuurlijk graag bezoekers ontvangen. 

Zie ook: http://www.wij-amsterdam.eu/ 

Het lijkt ons een goede zaak ons als buurt bij dit initiatief aan te sluiten. Ook onze buurt heeft veel te 

maken met (over)last van toenemende drukte. Zeker als we ons er rekenschap van geven dat het 

toerisme nog sterk gaat groeien, kunnen we ons maar beter organiseren en tijdig onze stem laten 

horen. Daarom stellen wij voor een Bewonersgroep Grachten9+ op te richten. Onze buurt moet een 

9+ als rapportcijfer voor leefbaarheid hebben en houden. 

 

Bewonersgroep Grachten9+ 

Wat willen we bereiken met deze groep: 

 Het buurtbewoners mogelijk maken zich goed te informeren over de ontwikkelingen en dan 

in het bijzonder wat die betekenen voor onze buurt; 
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 Specifieke punten benoemen die in onze buurt aandacht vragen, zoals: verkeer negen 

straatjes, eenzijdig winkelbestand, terrassen en andere obstakels, illegale verhuur etc. en 

onze zienswijze onder de aandacht brengen van de gemeente; 

 Deelnemen aan Wij-Amsterdam en breed levende knel- en aandachtspunten helpen 

agenderen en ervoor zorgen dat bewoners betrokken en gehoord worden. 

 

Hoe willen we dat doen? 

Wij denken dat een lichte organisatievorm het best past. Buurtbewoners kunnen zich aanmelden via 

de link: http://goo.gl/forms/hs4RKXiVdB). Via email (of eventueel via een website of social media) 

wordt voor de buurt relevante informatie gedeeld. Twee maal per jaar wordt er een bijeenkomst 

georganiseerd om zaken die in onze buurt spelen te bespreken. Zo nodig, als daar aanleiding voor is, 

worden er ad hoc initiatieven genomen richting het gemeentebestuur of anderszins. 

Wij zijn bereid om onze bewonersgroep in Wij-Amsterdam te vertegenwoordigen. Maar uiteraard is 

het veel beter als ook andere buurtbewoners hier een rol in spelen. 

 

Wat vragen wij U? 

Via bijgaande link (http://goo.gl/forms/hs4RKXiVdB) komt u bij een eenvoudig formulier. Daarmee 

kunt u kenbaar maken of u wilt deelnemen aan de buurtgroep. Dat wil zeggen, dat u berichten wilt 

ontvangen en wilt deelnemen aan bijeenkomsten. Ook kunt u uw reactie, aandachtspunten en 

bijzondere belangstelling kwijt. Mogelijk kunnen wij u daar eens over benaderen. 

 

Wij hopen dat u ons initiatief steunt. Het is belangrijk dat we allemaal aandacht geven aan de 

leefbaarheid van onze buurt en dat we elkaar wanneer nodig kunnen vinden. Vanzelfsprekend wordt 

het verspreiden van dit bericht onder buurtgenoten zeer op prijs gesteld. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Carla Hoffschulte 

Jeroen van der Hulst 

 

Reacties graag via http://goo.gl/forms/hs4RKXiVdB of via mail jhulst50@gmail.com . 
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